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Wfoclawek, dnia 14 mar@20L7r.

Pan Jarosfaw Hupafo

Radny Rady Miasta Wfoclawek

W odpowiedzi na Pana interpelacjq z dnia 20 lutego 2017 roku dotyczqcq zainstalowania
internetowej sleci bezprzewodowej w budynkach Urzqdu Miasta Wloclawek informujq, ie zgodnie
z Porozumieniem zawartym w dniu 13.11.2011 r. pomiQdzy Prerydentem Miasta Wloclawek -
Andnejem Paluckim, a Prezesem firmy Satfilm - Robertem Kowalcrykiem oraz p6lniejszymi

aneksami do tego porozumienia, czqsciowo pomysl te zostat jui zrealizowany. Aktualnie funkcjonujq
3 hotspoty na parteze budynk6w przy Zielonym Rynku 1V13 orazjeden hotspot na ul. 3 Maja 22.

W najbliiszym czasie planowane je uruchomienie (w porozumieniu z firmE Satfilm) kolejnych
hotspot6w w miejscach, gdzie jest najwiQksze nasilenie klient6w urzedu, tj. na piqtrach L,2 i 3 p.zy

Zielonym Rynku 11,/13 oraz w Wydziale Komunikacji przy ul. Kosciuszki 12.

Taznaczq ie zgodnie z postanowieniami porozumienia, miasto ponosi tylko koszty energii
elektrycznej dla uruchomionych urzqdzeri.
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